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PRISORDNING FOR SYMJEHALLEN PÅ DALE SKULE  
 
 
 
 
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Prisordning for Folkebadet: 
Born under skulealder                    kr. 41,- 
Born 1. – 7. trinn                    Gratis 
Ungdom/honnør/student           kr. 62,- 
Vaksne over 18 år                    kr. 93,- 
Familie                                        kr. 165,- 
Det vil vidare verta arbeida med ordning for sesongkort/klippekort med 10 % reduksjon på 
billettprisen. 
 
Prisordninga  skal evaluerast etter ei tid, og seinast innan framlegg av budsjett 2022. 
 
Arbeidsgruppa arbeidar vidare med opning og drift av bassenget innanfor ramma med 10,5 timar 
opningstid i veka. 
 
På grunn av koronasituasjonen vil det ikkje vera høve til å opne Folkebadet for publikum i 2020. 
 
 

Formannskap/plan- og økonomiutvalet - Sak 77/2020 
 

FPØ - Behandling: 
Ståle Hesjedal, Ap, la fram følgjande endringsforslag: 
Prisordning for Folkebadet: 
Born under skulealder: 30 kr 
Born 1.-7.klasse: gratis 
Ungdom/honnør/student: 50 kr 
Vaksne over 18 år: 80 kr 
Familie: 120 kr 



 
 Amalie Johnsen Lunde, H, la fram følgjande til tilleggsforslag frå SV, SP og Høgre: 
Forslag til vedtak: 
Rådmann skal i løpet av våren 2021 leggje fram ei evaluering av ordninga, der følgjande punkt skal 
vurderast: 
• Kostnadsnivå 
• Årskort / Halvårskort 
• Ubemanna tilgang symjehallen utanfor normale opningstider, t.d. etter modell frå Bryggjeslottet i 
Modalen. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart sett opp mot Arbeidarpartiet sitt endringsframlegg. 
 
Arbeidarpartiet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
Det vart deretter røysta over tilleggsforslaget frå SV, SP og Høgre, som vart samrøystes vedteke. 
 
 

FPØ - Tilråding/Vedtak: 
 
Prisordning for Folkebadet: 
Born under skulealder: 30 kr 
Born 1.-7.klasse: gratis 
Ungdom/honnør/student: 50 kr 
Vaksne over 18 år: 80 kr 
Familie: 120 kr 
 
Rådmann skal i løpet av våren 2021 leggje fram ei evaluering av ordninga, der følgjande punkt skal 
vurderast: 
• Kostnadsnivå 
• Årskort / Halvårskort 
• Ubemanna tilgang symjehallen utanfor normale opningstider, t.d. etter modell frå Bryggjeslottet i 
Modalen. 

 
 

Kommunestyret - Sak 93/2020 
 

KOM - Behandling: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 
 
 

KOM - Tilråding/Vedtak: 
Prisordning for Folkebadet: 
Born under skulealder: 30 kr 
Born 1.-7.klasse: gratis 
Ungdom/honnør/student: 50 kr 
Vaksne over 18 år: 80 kr 
Familie: 120 kr 
 
Rådmann skal i løpet av våren 2021 leggje fram ei evaluering av ordninga, der følgjande punkt skal 
vurderast: 



• Kostnadsnivå 
• Årskort / Halvårskort 
• Ubemanna tilgang symjehallen utanfor normale opningstider, t.d. etter modell frå Bryggjeslottet i 
Modalen. 

 
 

 
Saksopplysningar:  
 
Kort om saka: 
Kommunestyret har bedt om ei sak om: 

· utrede ei prisordning med mellom anna gratis inngang for born frå 1. til 7. klasse i 
Folkebadet 

· utgreiie ei heilskapleg løysning med oversikt over nødvendig personell til å drifte 
Folkebadet og kostnader knyttet til drift. 

 
Heimel: 
Kommunestyret i Vaksdal vedtok i møte 22.09 2020, sak 62/2020, etter interpellasjon om gratis 
bading i 1. – 4. klassse: 

1. KS gir rådmannen i oppdrag å utrede ei prisordning med mellom anna gratis inngang for 
born frå 1. til 7. klasse i Folkebadet 

2. KS gir rådmannen i oppdrag å utrede en helhetlig løsning med oversikt over nødvendig 
personell til å drifte Folkebadet og kostnader knyttet til drift. 

3. KS gir rådmannen i oppdrag å legge dette fram i samband med budsjettseminar 2020. 

 
Oversendingsforslag. Kommunestyret ber rådmannen vurdere om det er mogleg å opne for born og 
unge ein dag i veka i løpet av 2020. 
 
Bakgrunn for saka 
Planlegging som er gjort 
Ved bygg av ny skule på Dale er det bygd eit nytt og moderne symjebasseng i tilknytning til skulen. I 
samband med nyopning er det sett ned ei arbeidsgruppe som har som føremål å planlegge opning og 
drift av bassenget. Arbeidgruppa er tverrfagleg samansett med representantar frå reinhald, 
rehabilitering, skule, tverrfagleg teneste for born og unge, teknisk drift og kultur. Dei hadde sitt 
første møte i februar 2020, men grunna koronasituasjonen vart vidare arbeid sett på vent. I midten 
av oktober tok dei opp igjen arbeidet. Førebels har arbeidsgruppa sett på blant anna opningstider, 
sambruk med skule, rehabilitering og Folkebadet, reglar og forskrifter knytt til sikkerheit, løysingar 
for digital betaling og innføring av sesongkort. Det er òg kome innspel til gruppa frå idrettslag som 
ynskjer å nytte symjebassenget. Arbeidet med planlegging og opning er ikkje ferdigstilt pr. dags dato. 
 
Prisordning for symjebassenget 
Folkebadet hadde tidlegare ulike prisar for ulike grupper. Det var delt opp i ulik pris for born, vaksne, 
pensjonistar og ein eigen billettpris for familie. 
Denne inndelinga er mykje lik symjebasseng i nabokommunane våre, men med litt ulike variantar av 
inndeling av alderen på born og unge. I tillegg har fleire symjebasseng klippekort og/eller 
sensongkort. 
 
Det føreligg ikkje data på kor mange brukarar som nytta bassenget tidlegare. Det er difor vanskeleg 



pr. no å seie noko om kva inntektene vil bli med eller utan gratis inngang for 1. – 7. årssteg. 
 
I framlegg til budsjett 2021 er prisane sett til: 
Vaksne                    kr. 93,- 
Barn                     kr. 41,- 
Pensjonistar          kr. 62,- 
Familie                     kr. 165,- 
 
Samanlikna med prisar i AdO, Osbadet og Vossabadet er prisane i Vaksdal rimlegare. 
Publikumssymjing i Arna har om lag same pris som Vaksdal, men noko billigare for vaksne. 
Bryggjeslottet i Modalen har om lag same prisnivå som Vaksdal.  
 
Oversikt over personell og drift 
Arbeidsgruppa har tatt utgangspunkt i tidlegare opningstider som var følgjande: 
Måndag           kl. 1630 – 2000 (delt i familiebading 0-6 år, pensjonistar, vaksne over 16 år) 
Tysdag                    kl. 1630 – 2000 (delt i born 10 – 15 år, familiebading, vaksne over 16 år) 
Onsdag                    kl. 1630 – 2000 (delt i born 10 – 15 år, familiebading, vaksne over 16 år) 
 
Totalt timar opning i veka er då 10,5 timar. Det må vera to badevertar til stades i opningstida, med 
maks 30 besøkjande. 
 
Symjebassenget er delfinansiert av tippemidlar. Det vil seie at kommunen plikta å halde ope minst 9 
mnd i året. Dette er om lag to mnd meir enn tidlegare.  
 
Årlege kostnadar for drift til personell med ei opningstid på 10,5 timar pr veke i 9 mnd vert om lag kr. 
250 000. I tillegg kjem det kostnadar knytt til reinhald og løpande driftsutgifter som blant anna 
straum og teknisk anlegg for symjehallen. 
 
Det er spelt inn ynskje frå idrettslag og innbyggjarar om å ha ope i helg og at idrettslag kan starte 
symjegrupper.  
 
Arbeidsgruppa vil arbeida vidare med planlegging av opning og drift. 
 
Vurdering 
Sidan det ikkje føreligg data på tal brukarar av symjebassenget er det vanskeleg å seie noko om kva 
konsekvensar for inntektene gratis inngang for 1. – 7. trinn vil verta. Sjølv om borna får gratis inngang 
vil det verta noko inntekter knytt til dei vaksne som føl borna. Dette fordi born under 10 år ikkje bør 
gå i bassenget utan fylje med vaksne. Born 10 – 12 år kan ein vurdera om kan gå utan vaksne, men 
borna må då vera symjedyktige. 
 
Ved å ha ope tre dagar i veka for ulike aldersgrupper vil det vera mogeleg å ha ein dag ope berre for 
born og unge. Om desse borna skal gå åleine i bassenget må dei vera symjedyktige. Dette vil krevja 
auka bemanning ut over 10,5 time pr veke som er nytta som utgangspunkt. Det same gjeld om ein vel 
å ha ope i helg.  
 
Når bassenget vert opna vil det verta gjort registrering av besøkjande. Etter ei tid vil det då vera 
mogeleg å seie noko om bruk, og eventuelle behov som kjem fram for utvida eller endra tilbod til 
ulike grupper. 
 
Rådmannen vil elles gå i dialog med idrettsrådet kring idrettslaga sine ynskjer om å nytte 
symjehallen. 



 
Det vil vera behov for å la arbeidsgruppa arbeide meir med opning og drift av bassenget før vi legg 
fram ei heilskapeleg løysing. 
 
 
 


